
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 8 maart a.s.  om 13.00 uur.  

 

Inloopspreekuur accountant i.v.m. managementletter  

Ter voorbereiding op de bespreking van de managementletter is er een technisch 

inloopspreekuur georganiseerd. De accountants, de heren Frank van Kommer en Sytse Jan 

Dul, zullen op woensdag 8 maart van 12.00 – 13.00 uur aanwezig zijn in de oude B&W-

kamer. U kunt gedurende dat uur naar binnen lopen om uw vragen over de 

managementletter te stellen en tevens nader kennis te maken met onze nieuwe accountants. 

Zij zullen dan niet in de vergadering van de raadscommissie aanwezig zijn, maar dus het uur 

voorafgaande aan de vergadering beschikbaar zijn voor het beantwoorden van uw vragen. 

Mocht u niet in de gelegenheid zijn om langs te komen , dan kunt u ook telefonisch met hen 

contact opnemen via hun secretariaat: 088-792 6779.     

Afwezigheid wethouder 

Tijdens deze vergadering is wethouder Schroor afwezig, hij zal vervangen worden door 

wethouder Van der Schaaf. Deze laatste zal dan van de gelegenheid gebruik maken om even 

in te gaan op twee toezeggingen op de LTA  (PM) die op zijn naam staan. 

 

Doorschuiven outsourcing en weerstandsvermogen 

Op verzoek van wethouder Schroor worden twee onderwerpen die in principe in deze 

vergadering aan de orde zouden komen doorgeschoven naar een volgende vergadering. Dit 

betreft de brief van de Rekenkamercommissie Resultaten vooronderzoek naar outsourcing 

gemeentelijke ICT (i.c.m. de ingekomen brief van betrokken medewerkers over dit 

onderwerp) en de collegebrief Discussienotitie weerstandsvermogen. Wat betreft de 

outsourcing ICT ligt er in mei een update van het college, dus het ligt voor de hand om dan 

ook de brief van de RKC en die van de medewerkers te bespreken. 
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Conformstukken 

 

Het raadsvoorstel Decembercirculaire gemeentefonds 2016 betreft een verwerking van de 

circulaire in de lopende begroting. Er is niet gepiept, dus we gaan ervan uit dat u akkoord 

gaat met de voorstellen. 

 

Ingekomen stukken 
 

Niet alle piepmail-aanvragen konden worden gehonoreerd. Het blijft uiteraard altijd mogelijk 

om een brief alsnog te agenderen voor een volgende vergadering. Met name t.a.v. de brief 

over Let’s Gro kunnen we ons dat voorstellen, omdat al eerder is afgesproken om hier nog 

een keer met het college over in gesprek te gaan. 

 

Aanpak fietsendiefstallen 

 

In deze brief, die al dateert van half december, informeert de burgemeester u op uw verzoek 

over de aanpak van fietsendiefstallen in Groningen. Eerst wordt een beeld geschetst van de 

situatie, mede aan de hand van (bijgevoegde) cijfers. Het blijkt dat de daders in twee 

hoofdgroepen zijn onder te verdelen: enerzijds de verslaafde veelplegers die oudere fietsen 

per stuk stelen en doorverkopen, anderzijds de georganiseerde groepen die duurdere fietsen 

in grotere aantallen stelen en naar het buitenland transporteren. Vervolgens schetst de 

burgemeester een groot aantal acties die op dit moment plaatsvinden om fietsendiefstallen 

tegen te gaan. Op basis van een nog te maken nadere analyse moet worden bezien of 

aanvullende maatregelen nodig zijn. 

 

De fractie van GroenLinks heeft de vorige vergadering verzocht om agendering van deze 

brief. Als bespreekpunt is geformuleerd: “Is er een actieplan bestrijding fietsendiefstallen 

nodig of is de aanpak zo voldoende?” 

 

Eén integraal afwegingsmoment (etc.) 

 

Het college stelt in het kader van de doorontwikkeling/innovatie van de P&C cyclus voor, 

om gedurende twee jaar ervoor te kiezen om slechts op één moment in het jaar de 

beschikbare middelen af te wegen, namelijk bij de vaststelling van de begroting. Dit zou de 

transparantie en de integrale afweging ten goede komen en de controlerende en kader 

stellende rol van de raad versterken. Het audit committee heeft in oktober jl. hierover positief 

geadviseerd, maar wel gevraagd om de bestemmingsvoorstellen bij de afgelopen 

jaarrekeningen te beoordelen op noodzakelijkheid. Dit leidt ertoe dat aan dit voorstel voor 

een integraal afwegingsmoment o.a. toegevoegd worden een voorstel om een aantal 

resultaten niet meer te beschouwen als bijzonder resultaat en een kader vast te stellen voor 

op te nemen bestemmingsvoorstellen jaarrekening. 

 

NB 1: het dictum van het raadsvoorstel loopt door op pag. 2 (III-VII) 

NB 2: het vast te stellen kader begint op pag. 8 (3e alinea) en loopt door tot pag. 21.  

 

Over dit voorstel hebt u onlangs een toelichtende presentatie gehad van de concerncontroller, 

mevrouw De Jong. Deze wordt toegevoegd aan de agenda.  

Voor de overwegingen van het audit committee, zie het verslag dat aan het punt ingekomen 

stukken is gehangen, alsmede de brief van het AC die bij de ingekomen stukken staat. 
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Managementletter PwC 

 

De nieuwe accountant van de raad, PricewaterhouseCoopers, komt met zijn eerste 

managementletter, naar aanleiding van de tussentijdse controle over het boekjaar 201, onder 

de titel Verandering! Andere tijden vragen andere antwoorden. In hoofdstuk 1 worden de 

zgn. kernboodschappen kort weergegeven, om vervolgens in de andere hoofdstukken te 

worden uitgewerkt. Er wordt o.a. een winstwaarschuwing afgegeven m.b.t. het sociaal 

domein, er worden opmerkingen gemaakt over de IT-beheersing van de gemeente, verder 

zou de kwaliteit van de interne controles nog van onvoldoende niveau zijn, zouden de 

effecten van de BBV-wijzigingen onvoldoende in beeld gebracht zijn, wordt gewaarschuwd 

voor het gevaar van het delen van wachtwoorden, en wordt gesignaleerd dat de nieuwe 

besturingsfilosofie van de gemeente (‘Eén Groningen, één organisatie’) nog niet helemaal 

doorgewerkt is in het denken en doen van de medewerkers. In zijn reactiebrief gaat het 

college op verschillende van deze punten in. 

 

Zoals hierboven aangegeven kunt u voorafgaande aan de vergadering met de accountant 

kennismaken en hem vragen stellen n.a.v. de managementletter. 

Het audit committee heeft de managementletter ook besproken, zie verslag en brief onder 

ingekomen stukken. 

 

OZB-tarief niet-woningen 

 

Het betreft hier zowel een brief als een voorstel.  

 

In de brief wordt de raad geïnformeerd over de tijdelijke stopzetting van het proces van 

OZB-aanslagoplegging. De in november jl. vastgestelde tarieven bleken namelijk in januari 

te leiden tot een onevenredige lastenstijging voor het midden- en kleinbedrijf. Dit heeft te 

maken met de daling van de totale WOZ-waarde niet-woningen als gevolg van de 

waardedaling van een klein deel van de niet-woningen (kantoren, DUO en ziekenhuizen). 

Het college vindt dat het midden- en kleinbedrijf hierdoor te zwaar belast wordt, temeer 

omdat de tarieven voor niet-woningen in vergelijking met andere grote steden en met 

gemeenten in de regio al hoog zijn. Daarom wil hij een gebaar maken naar de ondernemers 

door de waardedaling slechts voor de helft te compenseren via de tarieven. 

 

In het raadsvoorstel vervolgens wordt dit nader uitgewerkt: de raad wordt gevraagd om de 

OZB-tarieven met terugwerkende kracht tot en met 1 januari 2017 te verlagen en hiertoe een 

wijzigingsverordening vast te stellen. Het nadeel voor 2017 zou onttrokken moeten worden 

aan de AER, terwijl de financiële consequenties voor 2018 evj betrokken zouden moeten 

worden bij de gemeentebegroting 2018. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


